
Protokoll från
Grundsunds Hamn Arrendeförening Styrelsemöte 2022-11-28
Plats: Skaftö Folkets Hus

§ 1 Närvarande:
Tf. Ordförande Lars Holmström, Jan-Eric Ericsson, Vilhelm
Andersson och Bo Gustafsson.
Deltagande via ombud: Niclas Hagard genom Lars Holmström,
samt Göran
Gummeson genom Bo Gustafsson.

§ 2 Mötets öppnande
Ordföranden lars Holmström hälsade alla välkomna och förklarade
mötet öppnat.

§ 3 Val av mötessekreterare.
Bo Gustafsson valdes till sekreterare för mötet.

§ 4 Agendan för dagens möte godkändes.

§ 5 Förslag till ny ordförande.
Lars redogjorde för läget angående val av ordförande och dennes
uppgifter.
Vilhelm Andersson föreslogs till ny ordförande.
Vilhelm A. gav sin syn på ordförandeskapet och accepterande ett
ordförandeskap under ett år, 2023.

§ 6 Förslag till ny kassör.
Jan Ewe sitter kvar som kassör tills ny tillträder under år 2023.
Valberedningen tar skyndsamt fram förslag till kassör.

§ 7 Diskussion om fortsatt verksamhet.
Arrendeavtalen med kommunen skall vara lika i hela kommunen.
Arrende skall vara längre.
En agenda skall tas fram till ett möte med kommunen.

§ 8 Mötets avslutandes.

§ 9 Nytt möte blir lördagen den 28 januari i Skaftö Folkets hus.
Ordföranden tackade deltagarna och förklarade mötet för avslutad.

Vid anteckningarna: Justeras:
Bo Gustafsson Lars Holmström




